


Protokoll AK-Kommittén Ångermanland  
Datum: 	 2021-01-12, 18.30-19.40


Plats: Digitalt på Teams


Närvarande:  
Peter Andelid, Kramfors Alpina		 	 Jonas Tullnär, Friska Viljor

Paula Dahlberg, Sollefteå Alpina	 	 Marcus Uhlir, Friska Viljor

Roger Svensson, Sollefteå Alpina	 	 Oscar Jakobsson, Bjästa Alpina

Fredrik Westman, Härnösands AK	 	 Roger Johansson, Bjästa Alpina

Daniel Svensson, Härnösands AK	 	 Lovisa Bylund, Skule Alpina

Anders Hjorth, Härnösands AK		 	 Johan Gradin, Junsele IF


1. Mötets öppnande: Ordförande Oscar Jakobsson hälsade deltagarna välkomna 
och förklarade mötet öppnat.


2. Val av sekreterare: Till Sekreterare utsågs Paula Dahlberg. 


3. Val av justerare: Till justerare utsågs Lovisa Bylund och Marcus Uhlir. 


4. Föregående protokoll: Föregående protokoll ansågs godkänt och lades till 
handlingarna. 


5. Covid-19, restriktioner: Oscar har skrivit ett förslag till Tillägg som klubbarna 
kan hänvisa till i sin inbjudan. Detta tillägg diskuterades igenom punkt för punkt 
och några ändringar blev beslutade som ska justeras i Tillägget: 

- Nummerlappar SKA delas ut utomhus, och får ej användas av två åkare samma 
dag. Endera har åkarna samma nummerlapp hela dagen eller om tillräckligt med 
nummerserie finns kan ny lottning göras. 

- Lagledarmöte hållas utomhus.

- Tävlingskidor till start för att minimera liftåkning, Endast 2 ledare/klubb för främst 

klädtransport. 

- Lifttillägg: I Liften åka ensam eller med klubbkompis, ej blanda mellan klubbarna. 


6. Kvällstävling i Sollefteå: Det är okej med kvällstävling i Sollefteå, lämpligast är 
Fre kväll då backen inte är öppen för allmänheten.   



 


7. Deltagare vid LVC-kval: U12 förmiddag och U14 eftermiddag. Vi diskuterar 
U16 och U10’s eventuella medverkan. Men mötet beslutar att pausa deras med-
verkan tom 28/2 till att börja med. U16 åkare kan med fördel bjudas in som föråka-
re till LVC-kval. 

 


8. Samverkan LVC-final Sollefteå: Denna fråga överlämnas härmed till Sollefteå 
Alpina att rodda. Och det ska komma ut listor på vilka poster som behöver besät-
tas snarast via Marie enligt Roger S. 


9. Övriga frågor: Pga det beslut som tagits under mötet att U12 ska köras fm och 
U14 på eftermiddag tävlingsdag, så uppkom önskemål om att ha renodlad GS el 
SL tävlingsdag. Detta gäller v.6 H-sand och v.8 Ö-vik. Beslut tas att klubbarna tar 
denna fråga, och tar beslut om vilken klubb som kör vilken disciplin längre fram när 
vi ser snötillgång mm. I Inbjudan kommer det att framgå vilken disciplin som körs 
vart.

v.5 Farthelgen i Sollefteå. Beslut tas att efter genomförda tävlingar ska utrymme 
ges för 1-2 träningsåk för de aktiva. Samma upplägg som övriga tävlingar. U12 fm 
och U14 em. 


10. Nästa möte: Beslutas till Ti 2/2 18.30 via Teams.  


Mötet avslutades och Oscar Jakobsson tackade för visat intresse. 


Vid protokollet


Paula Dahlberg 
…………………………………………..

Paula Dahlberg 

Sollefteå Alpina


Justerare


…………………………………………..		 …………………………………………

Lovisa Bylund, Skule Alpina	 	 	 Marcus Uhlir, Friska Viljor


